
Posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Mienia i Planowania 

oraz Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 19.03.2019 r. 

Przewodniczący  rozpoczął  posiedzenie  o  godzinie  13.38.  Nieobecny  był  radny  Adrian 

Przybyłek.

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał. 

Projekt  Regulaminu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  omówił  z  uzasadnieniem 

Kierownik Referatu Gospodarki. Wyjaśnił, że co rok rada gminy musi przyjąć nowy regulamin. Na 

etapie projektu jest on opiniowany przez powiatowego lekarza weterynarii, a także nadleśnictwo. 

Na realizację zadań wynikających z Regulaminu planuję się kwotę 20 tys zł. 

Radny  Zbigniew  Staniek  zapytał  do  kogo  zgłaszać  wypadek  drogowy  ze  zwierzęciem 

leśnym.  Należy  dzwonić  do  powiatowego  lekarza  weterynarii  o  każdej  porze.  Radni  poprosili 

o dopisanie w Regulaminie nr telefonu komórkowego do ww lekarza. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

Projekt  w  sprawie  zaopiniowania  zmiany  zarządzenia  w  sprawie  ustanowienia  planu 

ochrony  przyrody  dla  rezerwatu  przyrody  „Nad  Młyńską  Strugą”  omówił  Kierownik  Referatu 

Gospodarki. Wyjaśnił, że projekt zmiany został przedstawiony przez RDOŚ w Gorzowie Wlkp. Po 

prostu podczas kontroli stwierdzono uchybienia w zapisach planu ochrony i zalecono wprowadzić 

poprawki. Jako, że rezerwat znajduje się na terenie gminy Przewóz rada opiniuje plan. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Kolejne projekty dotyczące ustanowienia Programu „Posiłek w szkole i  w domu 2019 -  2023” 

omówiła z uzasadnieniem Kierownik OPS. Wyjaśniła, że to program rządowy który trwa ciągle, ale 

co kilka lat następuje nowa edycja i zmiana nazwy. Koszty na realizację zadań w zakresie tego 

programu w 60 % pokrywane są z budżetu państwa natomiast pozostałe 40 % pokrywa gmina. 

Radna Katarzyna Zdybowicz-Wójcik zapytała ile osób korzysta z tego programu. Jest to 35 

osób.  Przede  wszystkim  dzieci,  ale  również  dorosłe  osoby.  Dzieci  mają  opłacane  posiłki 

w placówkach  oświatowych.  Osoby  dorosłe  otrzymują  zasiłki  celowe.  Prawo  do  skorzystania 

z programu to kryterium dochodowe, a także drugi czynnik, który wyznacza ustawa.

Komisja przyjęła projekty jednogłośnie.

Pkt 2. Sprawy bieżące.

Wójt poinformował, że będzie zmiana stawek opłat za korzystanie ze świetlic wiejskich. 

Oczywiście na działalność społeczną sołectw korzystanie ze świetlic będzie darmowe. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 14.30.  

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


